
Kommunfullmäktige 2021-03-04 
Svar på interpellation om investering i ridhuset i Rydöbruk 
 
 
I en interpellation ställer kommunfullmäktigeledamoten Malin Svan (C) frågor kring 
investeringsprojektet i ridhuset i Rydöbruk. Enligt våra riktlinjer ska större investeringar 
slutredovisas. Slutredovisning ska innehålla: 
  
- ekonomisk redovisning med avstämning mot beslutad totalbudget 
- beskrivning av om projektets mål och syfte har uppnåtts 
- tidpunkt för färdigställande och avstämning mot tidplanen 
- eventuella övriga avvikelser i förhållande till projektplanen” 
 
Vi kan därför förvänta oss en slutredovisning av projektet i Rydöbruk när det är avslutat.  
 
Jag har personligen, på plats i Rydöbruk informerats av Hylte ryttarförenings ordförande om de 
problem som uppstått för föreningen under projektet. Vi har en god dialog och har även en planering 
med åtgärder som kommer genomföras så snart väderleken tillåter. 
 
 
Ronny Löfquist (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 


